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Referat af bestyrelsesmøde i gårdlauget den 21. marts 2022 kl. 19.00 i 

Skydebanegade 
 

Til stede: Rasmus, Lars H, Larry, Karen, Judith og Merete (referent) 

Ikke til stede: Cicéla og Jakob 
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11. Dato for næste bestyrelsesmøde 
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1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Siden sidst v/Judith 

Judith har holdt ferie, men har dog været en del på arbejde alligevel. 

Praktikanten er stoppet. 

Judith har brug for at kontakte en elektriker til reparation af kuppellampe i gården. 

Judith lejer snarest en flismaskine til håndtering af diverse afklip. 

Judith har kontaktet politiet angående afhentning af efterladte cykler. De kan først afhente om 4-

6 uger. Politiet giver besked senest 1 dag inden de kommer, så cyklerne kan blive samlet inden 

de kommer. 

Hegnet ved legehuset ved Absalonsgade har det ikke godt. Der skal indkøbes nye stolper. Judith 

kan evt. bruge pil og hassel til flethegn. 

 

3. Renovering af scene 

Larry har holdt møde med mureren. Mureren kontakter Cicéla for tidsplan/igangsættelse af 

arbejdet. 

 

4. Faldunderlag v/Jakob 

Jakob deltog ikke i mødet. Judith kontakter Stenbroen for opdateret pris på tidligere tilbud. 

 

5. Baggården Sdr. Boulevard v/Jakob 

Tages op på næste bestyrelsesmøde da Jakob og Cicéla ikke var til stede. 

 



 

6. Opdateret regnskab og timeregnskab v/Rasmus 

Intet nyt mht. regnskab. Judith har stadig mange overtimer og hun skal sørge for at afspadsere 

løbende og ikke bruge mere end 23 timer ugentlig. 

 

7. Timer til oprydning i skraldeskur 

Beboerne er desværre stadig dårlige til at sortere affald. Der bruges i gennemsnit 2,5 time om 

ugen på sortering og oprydning i det sydlige skraldeskur. Judith hører om Søren evt. er 

interesseret i de timer som skal betales af foreningerne. 

 

8. PROBO 

Karen havde ikke fået den korrekte adgang til PROBO (kunne ikke tilgå økonomisiderne) og 

Rasmus havde ikke fået login. Merete beder Toft Administration om at give de rigtige adgange 

inden der tages beslutning om evt. ibrugtagen af PROBO. 

 

9. Trinbræt ud for nr. 53 

Der blev stemt for forslaget om trinbræt ud for Istedgade 53. Dog kun 1 m. bredt. 

 

10. Generalforsamling den 25. april - herunder budget 2022 og 2023 

Larry kontakter Toft Administration for, hvornår vi får regnskab/budget så vi kan få de sidste 

ting på plads inden udsendelse af dagsorden, regnskab, budget og forslag. 

Judith sørger for at booke fælleslokalet i Skydebanen. Generalforsamlingen starter kl. 18.30. 

 

11. Dato for næste bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde den 16/5-22 kl. 19.00. Judith sørger for at booke lokale. 

 

12. Evt. 

Intet under dette punkt. 
 


